
 

   
 

 
 

香港航空冬日機票優惠 
Hong Kong Airlines Ticket Offer 

條款及細則：  

1. 此優惠適用於2025年12月31日或之前預訂之機票。 

2. 此優惠只適用於3香港客戶。 

3. 優惠機票數量有限，先到先得，售完即止。 

4. 客戶可於香港航空官網（www.hongkongairlines.com）或應用程式使用優惠碼

「3HKWIN25」購買優惠機票。所有交易必須以港幣結算。 

5. 已購買任何香港航空機票客戶將被視為已閱讀、了解並同意接受此條款及細則。 

6. 88 折優惠只適用於購買前往以下目的地機票包括：墨爾本、悉尼及溫哥華；9 折優

惠只適用於購買前往以下目的地機票包括：河内、峴港、東京、大阪、札幌、福

岡、台北、北京、上海浦東、成都、杭州、南京、重慶、西安、布吉、曼谷。 

7. 前往以下目的地，優惠只適用於特定航班：北京 (PEK/PKX) ：HX304 / 398 / 305 / 

313 / 399、札幌 (CTS) ：HX692 / 691 / 693。 

8. 優惠碼只適用於購買從香港出發前往指定目的地的單程或來回機票（不適用於多站

停航班）。 

9. 優惠只適用於機票的淨票價，不包括任何政府和機場稅項、燃油附加費和航空公司

附加費。 

10. 出發及回程日期不適用於：2026 年 2 月 10 日至 20 日； 2026 年 3 月 27 日至 4 月

7 日 。 

11. 優惠票價僅適用於Q / T / V / W / O經濟艙等，及Z / I商務艙等。 

12. 航點、航點機型及座位視乎供應情況而定。 

13. 使用優惠碼購買之機票只適用於選定的航班和日期。誤機費、更改航班費、更改航

點費和退款費均受每個出發地或目的地的票價規則的約束。 

14. 優惠碼只適用於由香港航空營銷及營運的航班，不適用於特別航班，包機或聯營航

班。 

15. 香港航空對由於技術問題（包括但不限於任何電腦或互聯網問題）而導致的任何錯

誤或遺漏，將不承擔相關責任。 

http://www.hongkongairlines.com/


 

   
 

16. 直至已悉數收取款項及發出預訂參考後，預訂方方視為完成預訂及獲香港航空接納。 

17. 香港航空不會接受更改優惠碼。優惠碼不能兌換現金、信貸、其他商品或服務。 

18. 金鵬俱樂部（FWC）會員可透過此活動推廣獲得 FWC 積分。積分將基於實際訂單金

額 和 預 訂 客 艙 ， 並 受  FWC 的 條 款 和 細 則 約 束 ， 詳 情 請 參 閱 

https://www.hongkongairlines.com/en_HK/FFP/member-privileges/clubtiers。 

19. 此優惠碼僅適用成人於及兒童票（2 歲至 12 歲以下）。如需購買嬰兒機票，請聯絡

香港航空客戶服務中心查詢︰ 香港+852 3916 3666 / 中國內地 +86 95071500。 

20. 客戶在計劃出遊前，應先查閱香港政府最新出入境旅遊警示、出發或抵達目的地的

出入境限制。 

21. 使用優惠碼購買機票時，必須遵守香港航空的預訂協議、條款及細則。所有條款如

有更改，恕不另行通知。 

22. 此優惠須受香港航空的訂票條款約束，如有任何更改，恕不另行通知。 

23. 條款及細則中的任何內容均不得賦予任何第三方權利或利益。 

24. 機票受香港航空官方網站發布的一般運載條件（可能會不時作出更改）約束。機票

受香港航空其他條款及細則（可能會不時作出更改）約束，詳情請參閱香港航空官

方網站。 

25. 如有任何條款及細則的中、英文版本有任何不一致及含糊的地方，均以英文版本為

準。 

26. 上述所有條款及細則受香港特別行政區法律管轄。 

27. 辦理機票後，如有查詢，請聯絡香港航空客戶服務專線 : +852 3916 3666。 

28. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關

此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。 

29. 本公司保留隨時修改本優惠之條款及細則以及終止優惠的權利，而不作另行通知。 

30. 如有任何爭議，本公司及香港航空保留最終決定權。 

銷售日期 出發日期 目的地 折扣及適用艙等 

即日起至 

2025 年 12月 31日 

 
2026 年 2 月 23日 

至 

2026 年 6月 30日 
 

墨爾本(MEL) 

悉尼(SYD) 

溫哥華(YVR) 

適用於 

超值飛及精選經濟飛 

票價 88折優惠 

商務艙：Z/I 

經濟艙： Q/T/V/W/O 

 
 

 
2026 年 1 月 1日 河内(HAN) 適用於 

https://www.hongkongairlines.com/en_HK/FFP/member-privileges/clubtiers


 

   
 

 
Terms and conditions: 

1. This offer is valid for bookings made on or before 31 December 2025.  
2. This offer is valid for 3 Hong Kong customers only. 
3. Discounted flight tickets are limited in quantity and available on a first-come, first-served 

basis while supplies last. 
4. Customers can purchase discounted flight tickets using the promo code “3HKWIN25” 

through the Hong Kong Airlines official website (www.hongkongairlines.com) or their 
app. All transactions must be settled in Hong Kong dollars.  

5. By purchasing any Hong Kong Airlines ticket, customers shall be deemed to have read, 
understood and agreed to these terms and conditions. 

6. 12% discount is only applicable to the following destinations: Melbourne, Sydney and 
Vancouver; 10% discount is only applicable to the following destinations: Hanoi, Danang, 
Tokyo, Osaka, Sapporo, Fukuoka, Taipei, Beijing, Shanghai Pudong, Nanjing, Hangzhou, 
Chengdu, Chongqing, Xian, Bangkok and Phuket. 

7. For the following destinations, discounts are only applicable to these designated flights: 
Beijing (PEK/PKX): HX304 / 398 / 305 / 313 / 399, Sapporo (CTS): HX692 / 691 / 693 

8. The promo code is only applicable to purchased one-way or round-trip tickets from Hong 
Kong to specified destinations (not applicable to multi-stop flights). 

9. Fare discounts only apply to the net fares of the ticket(s) and do not include any 
government and airport taxes, fuel surcharges or airline fees.   

10. The fare discounts are only applicable to Economy Classes Q / T / V / W / O and Business 
Classes Z / I. 

11. Blackout periods: 10 to 20 February 2026; 27 March to 8 April 2026. 
12. Routes, aircraft types and seats are subject to availability. 

 
 
 

即日起至 

2025 年 12月 31日 
 
 
 
 

至 

2026 年 3月 28日 
 

峴港(DAD) 

東京(TYO) 

大阪(KIX) 

福岡(FUK) 

台北(TPE) 

北京(PEK/PKX) 

上海浦東(PVG) 

成都(TFU) 

杭州(HGH) 

南京(NKG) 

重慶(CKG) 

西安(XIY) 

布吉 (HKT) 

曼谷(BKK) 
 

超值飛及精選經濟飛 

票價 9折優惠 

商務艙：Z/I 

經濟艙： Q/T/V/W/O 
 



 

   
 

13. Air tickets purchased with the promo code are only valid on selected flights and dates. 
Any no-show fee, re-booking fee, re-routing fee and refund fee are subject to fare rules as 
applicable to each destination. 

14. The promo code is only applicable to flights marketed and operated by Hong Kong 
Airlines and is not available for special flights, chartered flights or code-share flights. 

15. Hong Kong Airlines will not be liable for any matter or loss in relation to any error or 
omission due to technical problems, including but not limited to any computer or internet 
network issues. 

16. The booking is complete and accepted by Hong Kong Airlines only after all payments 
have been received and the booking reference has been issued. 

17. Hong Kong Airlines will not accept changes to the promo code, which cannot be 
redeemed for cash, credits, or other goods or services. 

18. Fortune Wings Club (FWC) members are eligible for FWC points accrual. Points credit will be 
based on actual spending and booking class and is subject to FWC’s terms and conditions 
which are available at https://www.hongkongairlines.com/en_HK/FFP/member-
privileges/clubtiers.  

19. This promo code is only applicable to adults and children's tickets (aged 2 to under 12). 
For infant ticket purchases, please contact the Hong Kong Airline Customer Service Center 
+852 3916 3666 from Hong Kong / +86 95071500 from Mainland China. 

20. Customers are advised to check the latest entry and exit travel warnings from the Hong 
Kong government or the entry and exit restrictions of their departure/arrival destinations 
before planning their trip. 

21. When using the promo code to purchase flight tickets, the tickets are subject to Hong 
Kong Airlines’ booking agreements, which may change without prior notice. 

22. This offer is subject to the booking terms of Hong Kong Airlines, and any changes will be 
notified without further notice. 

23. Nothing in these Terms and Conditions shall confer any third-party rights or benefits. 
24. The General Conditions of Carriage published by Hong Kong Airlines apply (subject to 

change from time to time) and are available on Hong Kong Airlines’ website. Tickets are 
subject to the other terms and conditions of Hong Kong Airlines (which may be changed 
from time to time), for details please refer to the official website of Hong Kong Airlines. 

25. If there is any inconsistency or ambiguity between the English and Chinese versions of 
these terms and conditions, the English version shall prevail. 

26. These terms and conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special 
Administrative Region. 

27. For any enquiries, please contact the Hong Kong Airlines Customer Service hotline +852 
3916 3666 after a ticket is issued.  

28. Hutchison Telephone Company Limited (“the Company”) is not the provider or supplier of 
the privileges and shall not be responsible for any matters relating to the service or 
product. 

29. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of 
the promotion at any time without prior notice or reason. 

30. In case of disputes arising out of these privileges, the decision of the Company and Hong 
Kong Airlines shall be final and conclusive.  

 
 
 

https://www.hongkongairlines.com/en_HK/FFP/member-privileges/clubtiers
https://www.hongkongairlines.com/en_HK/FFP/member-privileges/clubtiers


 

   
 

 

Sales Date Travel Date Destination Discount Applicable 
Booking Class 

From now to 
31 December 

2025 

 
 

From 
23 February 

2026 
to 

30 June 2026 
 
 

Melbourne (MEL) 
Sydney (SYD) 

Vancouver (YVR) 

12% off 
 Economy 

Class 
 

And 
Business 

Class 
 

Value & Main 
Fare  

Economy Class: 
Q/T/V/W/O 

 
Business Class: 

Z/I  

From now to 
31 December 

2025 

 
From 

01 January 
2026 

to 
28 March 

2026 
 

Hanoi(HAN), 
Danang(DAD), 
Tokyo(NRT), 
Osaka(KIX), 

Sapporo(CTS), 
Fukuoka(FUK), 
Taipei (TPE), 

Beijing(PEK/PKX), 
Shanghai 

Pudong(PVG), 
Nanjing(NKG), 

Hangzhou(HGH) 
Chengdu(TFU), 

Chongqing(CKG), 
Xian(XIY), 

Bangkok(BKK), 
Phuket(HKT), 

 

10% off 
of Economy 

Class 
 

And 
Business 

Class 
 
 

Value & Main 
Fare  

Economy Class: 
Q/T/V/W/O 

 
Business Class: 

Z/I  

 
 
 


